
Protokół Nr 328
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 6 grudnia 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1315
• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu w pełnym

składzie oraz:

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad:

1.Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

c) wyrażenia zgody na przystąpienie przez Specjalny Ośrodek Szkolno

Wychowawczy w Baryczy do Akcji 1 "Mobilność edukacyjna" pn.

"Na gastronomicznym szlaku - tajniki kuchni portugalskiej" - staż

zagraniczny kluczem do dobrej pracy uczniów SOSW w Baryczy

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Rozwoju

Społecznego 2021 - 2027 współfinansowanego ze środków

Europejskiego Funduszu SpołecznegoPlus.

3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) powołania Komisji Egzaminacyjnej do rozpatrzenia wniosku
o nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego,

b) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego
w Końskich,

c) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości gruntowej
oznaczonej jako działka nr 2294/10 położonej w miejscowości Końskie

obr. 0004 , gmina Końskie, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego,
ograniczonym prawem rzeczowym w postaci odpłatnej służebności



gruntowej na rzecz nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym
2294/16.

4. Wniosek Zarządu Powiatu w Końskich o zwołanie sesji Rady Powiatu
w Końskich.

5. Sprawy różne.

a) wniosek w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie środków

w ramach proj ektu "e-Geodezj a" na nagrody dla pracowników zaangażowanych

w jego realizację.

b) wniosek Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy
w sprawie zwiększenia w planie środków na 2023 rok kwoty 4.000,00zł.

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek obrad posiedzenia Zarządu Powiatu

przedstawiony przez Przewodniczącego Zarządu.

Ad.2 a)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Rady Powiatu w Końskich w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028. Poinformowała,

że dokonano zmian w wykazie przedsięwzięć polegających na:
a) zwiększeniu planowanych nakładów na przebudowy trzech przejść dla

pieszych:
- na ul. Polnej w Końskich w km 0+ l 08 o kwotę 18 904,00zł,

- na ul. Polnej w Końskich w km 0+ 154 o kwotę 18 950,00zł,

- w miejscowości Mnin w km 6+700 o kwotę 20 568,00zł,

b) zwiększeniu planowanych nakładów na budowę strażnicy Komendy
Powiatowej Państwowej Straży Pożamej w Końskich o kwotę l 080 OOO,OOzł,

c) dokonuje się przesunięcia planowanych na 2023 rok nakładów na realizację

dwóch zadań drogowych, w związku z przesunięciem planowanego terminu
wykonania na 2024 rok tj;

- przebudowa drogi powiatowej Czarniecka Góra- Kozia Wola- Paruchy - kwota
733 032,00zł,

- przebudowa drogi powiatowej Jakimowice - Ruda Pilczycka - kwota
245016,00z1.

Dodała, że dokonuje się zmian polegających na zmianie planowanych kwot
dochodów i wydatków budżetu, wyniku budżetu oraz przychodów.

W 2023 roku zmiany dotyczą:



- zwiększenia dochodów bieżących budżetu o kwotę 9 806,00zł,

- zwiększenia dochodów majątkowych budżetu o kwotę 641 173,00zł,

- zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 56 054,00zł,

- zmniejszenia wydatków majątkowych budżetu o kwotę 101 952,00zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował

projekt Uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał go
organowi stanowiącemu.

Ad.2 b)
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Rady Powiatu w Końskich w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na
2023 rok. Przedłożyła propozycję wprowadzenia zmian w planie dochodów
polegających na zwiększeniu planowanych dochodów budżetu ogółem o kwotę

650.979,00z1. Następnie wymieniała zmiany w planie wydatków polegających na
zwiększeniu planowanych wydatków budżetu ogółem o kwotę 158.006,00z1.
Nadmieniła, że deficyt budżetu powiatu po zmianie wynosi 15.271.682,32zł.

Źródło pokrycia deficytu nie ulegają zmianie. Wymieniła, że w zakresie
planowanych kwot dochodów budżetowych dokonuje się zwiększenia

planowanych dochodów budżetu z tytułu:

- dotacj i celowej na budowę strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej

Straży Pożarnej w Końskich - 1.080.000,00zł.

-odszkodowania za uszkodzone mienie w I LO w Końskich - 11.306,00zł.

- dochodów zrealizowanych przez Starostwo Powiatowe w Końskich

w kwocie ogółem 139.697,00zł, w tym ze sprzedaży działki w Rudzie Pi1czyckiej
50.197,00z1.

Szczegółowo omówiła zmniej szenia planowanych dochodów budżetu

z tytułu:

- pomocy finansowej z Gmin na przebudowy dróg powiatowych 
489.024,00zł,

- dochodów z wpływów z usług Starostwa Powiatowego w Końskich 
41.000,00zł,



dochodów związanych z gospodarką nieruchomościami ZSP
w Stąporkowie- 50 OOO,OOzł.

Na zakończeniewymieniłaplanowane kwoty wydatków budżetowych:

- zwiększenia z przeznaczeniem na:

a) budowę strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej

w Końskich - 1.080.000,00zł. ,

b) zwrot nienależniepobranej części oświatowej subwencji ogólnej wraz
z odsetkami - 44 .748 ,00zł.,

c) na zakup energii elektrycznej dla ZSP wStąporkowie- 50.000,00zł,

d) na zakup usług przez I LO w Końskich - 11.306,00zł .

- zmniejszenia w tym:

a) na przebudowy dróg powiatowych, o których była wcześniej mowa na
kwotę 978.048 ,00zł

b) zmniejszenie wydatków na zakup energii na potrzeby ZSP w Stąporkowie

50.000,00zł.

Uzupełniła wypowiedź dotyczącą zagadnienia z zakresu oświaty, że Powiat
Konecki otrzymał decyzję Ministra Finansów w sprawie zwrotu nienależnie

uzyskanej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej za rok 2019. Decyzja
Ministra Finansów opiewa na kwotę należną do zwrotu w wysokości 101.803,00
zł. Po konsultacjach z Radcą Prawnym zostanie złożonywniosek do Ministerstwa
Finansów o ponowne rozpatrzenie sprawy, gdyż nie uznano argumentów Powiatu
Koneckiego i opinii Ministra Edukacji i Nauki dotyczących prawidłowego

wykazania w systemie informacji oświatowych na dzień 30 września 2018 roku,
wychowanki Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Baryczy.
Naliczona suma z tego tytułu opiewa na kwotę 61.055,00 zł.

Pozostał kwota nienależnej subwencji za 2019 r. tj. 40.748,00 oraz odsetki od
zaległości podatkowych w wysokości 3.533 ,00 zł. wyliczone od dnia 8.06.2023
do dnia 31.12.2023 r. winny być zwrócone na rachunek bankowy Ministra
Finansów.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zwrócił się do członków

zarządu, czy są pytania w przedmiotowej sprawie.

Pytań nie było.

W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował

projekt Uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał go

organowi stanowiącemu.



Ad.2 c)

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia

zgody na przystąpienie przez Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy

w Baryczy do Akcji 1 "Mobilność edukacyjna" pn. "Na gastronomicznym szlaku
- tajniki kuchni portugalskiej" - staż zagraniczny kluczem do dobrej pracy
uczniów SOSW w Baryczy w ramach programu Fundusze Europejskie dla
Rozwoju Społecznego 2021 - 2027 współfinansowanego ze środków

Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. Poinformowała, że w ramach
projektu 12 uczniów SOSW w Baryczy oraz 3 nauczycieli. Uczniowie odbywać

będą praktykę zawodową w zakładach gastronomicznych w Portugalii.
Zaznaczyła, że projekt wymaga zabezpieczenia środków finansowych na wkład

własny w wysokości 30.225 ,74zł.

Dyrektor SOSW w Baryczy - Pan Jan Słuszniak uzupełnił wypowiedź

przedmówczyni dodając, że projekt w 100 % będzie sfinansowany, jednakże

przyznane środki w wysokości 151.128,72zł z czego 80% w kwocie 120.902,98zł

zostaną przekazane w chwili podpisania umowy z Fundacją Rozwoju Systemu
Edukacji, a 20% tj. 30.225,74zł zostanie wypłacone po rozliczeniu projektu.
Będzie on realizowany w latach 2023-2024.

W związku z powyższym Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował

projekt Uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie i przekazał go
organowi stanowiącemu.

Korzystając z obecności Dyr. SOSW w Baryczy Pani Edyta Drążkiewicz

Skarbnik Powiatu zwróciła się do Zarządu o możliwość przedłożenia

i rozpatrzenia wniosku Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego
w Baryczy w sprawie zwiększenia w planie środków na 2023 rok 4 OOO,OOzł.

z przeznaczeniem na artkuły spożywcze do przygotowania Wigilii w SOSW .
w Baryczy.

Członek Zarządu Powiatu - Pan Jarosław Staciwa skierował pytanie
do Dyrektora, czy ta kwota środków będzie wystarczająca.

Dyrektor Słuszniak opowiedział, że będzie wystarczająca.

W związku z powyższym Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek podjął

decyzję o zwiększeniu w planie środków na 2023 r. o wnioskowaną kwotę.



Ad.3a)

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata
Centkowska odczytała treść uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania

Komisji Egzaminacyjnej do rozpatrzenia wniosku o nadanie stopnia awansu
zawodowego nauczyciela mianowanego.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 199/2023 w przedmiotowej sprawie.

Ad.3b)

Naczelnik WydziałuOrganizacji i Informatyzacji Powiatu- Pani Agnieszka
Gwardecka zwróciła się do Zarządu o podjęcie uchwały Zarządu Powiatu
w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego
w Końskich. Poinformowała, że zmiany wynikają z wniosków przedłożonych

przez Wydziały Starostwa i polegały one między innymi na zaktualizowaniu
nazewnictw ustaw lub dodaniu zapisów związanych z realizowanymi zadaniami
w poszczególnych komórkach starostwa. Dodała, że niniejszy dokument był

omówiony z Sekretarzem Powiatu i sprawdzony pod względem prawnym przez
Radcę Prawna.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że na
przyszłość należy z większym wyprzedzeniem przedłożyć materiał Członkom

Zarządu do zapoznania się.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił się do Naczelnika
o omówienie zmian z wyszczególnieniem jakich dotyczą wydziałów.

Naczelnik Wydziału Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani Agnieszka
Gwardecka poinformowała, że jako pierwszy został złożony wniosek w sprawie
wprowadzenia zmian do regulaminu z Wydz. Zarządzania Kryzysowego.
Nadmieniła, że następnie z Wydziału Organizacji i Informatyzacji Powiatu
zostało skierowane pismo do wszystkich pozostałych wydziałów o dokonanie
analizy oraz sprawdzenia aktualności zapisów regulaminu w zakresach
swojego/własnego wydziału. Oświadczyła, że wpłynęły propozycje z kolejnych
komórek tj. Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Leśnictwa, Wydziału

Komunikacji i Transportu, Biura Rady Powiatu oraz z Wydziału Organizacji
i Informatyzacji Powiatu. Pozostałe komórki nie wniosły propozycji zmian.
Następnie przedstawiła treść zapisów, które znalazły się w projekcie niniejszej
uchwały, zamieszczone poniżej.



W Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu dwie zmiany, które otrzymały

następujące brzmienie:

1) w § 4 pkt 12) otrzymuje brzmienie: "Prowadzenie sekretariatu starosty
i wicestarosty",

2) w § 4 dodaje się pkt 22) w brzmieniu: "Koordynowanie zadań powiatu
wynikających z ustawy o doręczeniach elektronicznych".

Kolejne w Wydz. Zarządzania Kryzysowego:
3) w § 9 pkt 3) otrzymuje brzmienie: "Koordynowanie wykonywaniem zadań

starosty z zakresu działalności obronnej wynikającej z ustawy o obronie
ojczyzny",

4) w § 9 pkt 12) otrzymuje brzmienie: "Wykonywanie zadań wynikających

z ustawy o zasadach pobytu wojsk obcych na terytorium Rzeczypospolitej
Polskiej, zasadach ich przemieszczania się przez to terytorium oraz
zasadach udzielania pomocy wojskom sojuszniczym i organizacjom
międzynarodowym",

W Wydz. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Leśnictwa:
5) § 11 pkt 1) otrzymuje brzmienie: "Wykonywanie zadań starosty jako

organu ochrony środowiska, w określonych ustawą Prawo ochrony
środowiska i przepisami wykonawczymi",

6) w § 11 pkt 2) otrzymuje brzmienie: "Wykonywanie zadań starosty z zakresu
administracji rządowej określonych ustawą Prawo wodne i przepisami
wykonawczymi"

7) § 11 skreśla się pkt 11),
8) § 11 skreśla się pkt 12),
9) w § 11 dodaje się pkt 16) w brzmieniu: "Wykonywanie zadań starosty

wynikających

z ustawy o rejestracji jachtów i innych jednostek pływających o długości

do 24 m" ,
1O) w § 11 dodaje się pkt 17) w brzmieniu: "Wykonywanie zadań starosty

z ustawy o wspieraniu rozwoju obszarów wiejskich ze środków

pochodzących z Sekcji Gwarancji Europejskiego Funduszu Orientacji
i Gwarancji Rolnej i przepisami wykonawczymi",

11) w § 11 dodaje się pkt 18) w brzmieniu: "Wykonywanie zadań starosty
z zakresu ustawy o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie,
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach
oddziaływaniana środowisko i przepisami wykonawczymi",

W Wydz. Komunikacji i Transportu:
12) w § 12 pkt 4) otrzymuje brzmienie: "Wykonywanie zadań starosty

określonych ustawą Prawo przedsiębiorców",



13) w § 12 dodaje się pkt 7) w brzmieniu: "Wykonywanie zadań starosty
określonych ustawą o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych
o charakterze użyteczności publicznej",

Biuro Rady Powiatu, zgłosiło propozycje rozszerzenia dotychczasowego
zapisu w regulaminie przedkładając rozpisane w 11 punktach zadania
regulaminowe.

Kolejnych pytań nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 200/2023 w przedmiotowej
sprawie.

Ad.3 c)

Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu - Pani Barbara Panek poinformowała, że właściciel PlOMAR
Sp. z 0.0. Sp.k zwrócił się z wnioskiem o wyrażenie zgody na ustanowienie
służebności gruntowej na rzecz nieruchomości oznaczonej nr geodezyjnym
2294/16 w celu zapewnienia odpowiedniego dostępu do drogi publicznej.
Przedstawiła przygotowany przez Wydz. IM projekt uchwały Zarządu

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości gruntowej
oznaczonej jako działka nr 2294/10 położonej w miejscowości Końskie obr.
0004, gmina Końskie, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego,
ograniczonym prawem rzeczowym w postaci odpłatnej służebnościgruntowej
na rzecz nieruchomościoznaczonej numerem ewidencyjnym 2294/16.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu- Pan WiesławSkowron zabierając

głos zwrócił się do Zarządu o ostrożność przy podejmowaniu tego rodzaju
decyzji i poprosił o sprawdzenie tej sprawy, by ją na spokojnie
przeanalizować.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zwrócił się z pytaniem
do Pani Naczelnik, czy Zespół Opieki Zdrowotnej w Końskich

wypowiedział się w tej sprawie i jakie jest to stanowisko.

N aczelnik Wydziału Inwestycj i, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu - Pani Barbara Panek udzieliła odpowiedzi, że Zespół Opieki
Zdrowotnej w Końskich nie wniósł sprzeciwu w przedmiotowej sprawie.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zaproponował, by ten
punkt porządku obrad zarządu przenieść na kolejne posiedzenie.



Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec podsumowując

dyskusję zaproponował, by ten temat przełożyć na kolejne posiedzenie
zarządu w przyszłym tygodniu.

Zarząd jednogłośnie przychylił się do przedłożonej propozycji
Przewodniczącego Zarządu.

Ad.4

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odczytał treść wniosku Zarządu

Powiatu w Końskich o zwołanie sesji Rady Powiatu w Końskich

wraz z uzasadnieniem.

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o skierowaniu nmiejszego wniosku do
Przewodniczącego Rady Powiatu w Końskich.

Ad. 5

W sprawach różnych Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił

wniosek w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie kwoty 13.800,00zł brutto
na nagrody dla pracowników zaangażowanych w realizację projektu
pn. "e-Geodezja - cyfrowy zasób geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego",

który zakończy się w połowie grudnia br. Kwota ta pochodzi ze środków

zewnętrznych i będzie wypłacana we wszystkich powiatach biorących udział

w projekcie.

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na przekazanie środków na nagrody dla
pracowników zaangażowanychw realizację powyższego projektu.

Następnie w sprawach różnych poprosiła o zabranie głosu Skarbnik
Powiatu informując Zarząd, że w wyniku kontroli formalno-rachunkowej
sprawozdań za III kwartał 2023r. ujawniono nieterminowe przekazanie
sprawozdania Rb - Z Kwartalne sprawozdanie o stanie zobowiązań według

tytułów dłużnych oraz poręczeń i gwarancji przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych w Stąporkowie. W związku z powyższym skierowała

pytanie do Zarządu, czy kierować wniosek do Rzecznika Dyscypliny Finansów
Publicznych o naruszenie art. 18 pkt 2 ustawy o odpowiedzialności za naruszenie
dyscypliny finansów publicznych.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał jakie są

konsekwencj e z tego tytułu.



Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała, że łączne

sprawozdanie Rb-Z sporządzane dla Powiatu zostało sporządzone i przekazane
w terminie.

Przewodniczący Zarządu- Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby Zarząd

poprosił na spotkanie z Panią Dyrektor jednostki w celu wyeliminowania
wystąpieniapodobnych zdarzeń w przyszłości.

Kolejną sprawę, którą poruszyła Skarbnik Powiatu była sytuacja absencji 5
pracowników pracujących w Wydziale Budżetu i Finansów, co staje się realnym
zagrożeniem prawidłowego wykonania zadań wydziału. Szczególnie, że

znaj dujemy się w okresie wzmożonej pracy związanej z rozliczeniem
i zamknięciem roku budżetowego. Zwróciła się z prośbą

o możliwość zatrudnienia na zastępstwo osób z doświadczeniem w księgowości.

Przeprowadzono krótką dyskusję w tym zakresie, by poszukać osób
z wykształceniem ekonomicznym, które podjęłyby się wykonywania zadań

związanych z księgowaniem .

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił się z pytaniem do
uczestników posiedzenia Zarządu, czy posiadaj ą wiedzę o zagiruonym
pensjonariuszu Domu Pomocy Społecznej w Końskich.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron oraz Członek

Zarządu - Pan Dariusz Banasik zaproponowali, aby Pani Dyrektor DPS
w Końskich na posiedzeniu Zarządu przedstawiła informację z tego zdarzenia.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o realizację wniosku,
z Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich w sprawie udzielenia informacji, czy
Zarząd Powiatu w Końskich w latach 1999 - 2022 udzielił upoważnienia dla
Zastępcy Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej Końskich - Pana Jerzego
Grodzkiego, w zakresie czynności z prawa pracy względem Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pana Wojciecha Przybylskiego.

Odpowiedzi w tej sprawie udzieliła Naczelnik Wydziału Organizacji
i Informatyzacji Powiatu. Poinformowała, że nadal sprawdzane są dokumenty
tj. Protokoły Zarządu Powiatu w Końskich, Uchwały Zarządu Powiatu
w Końskich oraz Protokoły z Sesji Rady Powiatu w Końskich na dzień

24.11.2023r. zostało sprawdzonych 98 tomów dokumentacji. Jednakże zostało

wysłane pismo do ZOZ-u w Końskich zawiadamiające, iż sprawa z uwagi na
obszerną ilość dokumentacji do sprawdzenia z w/w okresu termin został

wydłużony do dnia 02.01.2024r.



Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał Sekretarza Powiatu Pana
Zbigniewa Sadorskiego w jaki sposób realizowane i egzekwowane są decyzje
podejmowane przez Zarząd Powiatu na swoich posiedzeniach.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski odpowiedział, że po podjęciu

decyzji przez Zarząd Powiatu, następuje pisemne powiadomienie strony
z ewentualnym wskazaniem terminu wykonania decyzji . W sprawach pilnych
następuje kontakt telefoniczny i decyzje przekazywane są ustnie. Obsługę

Zarządu Powiatu w tym zakresie realizuje pracownik Wydziału Organizacji
i Informatyzacji Powiatu w randze głównego specjalisty.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 14 50 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Agnieszka Gwardecka

.....................~~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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